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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 031/23

PL - behandling:
Øyvind Litland, AP, hadde slikt spørsmål: Reguleringsplan Haus sentrum er ferdig på 2. gongs høyring. 
Kva skjer no med hetlevikhuset og planen?

Rådmannen ga slikt svar: 
Det står tilbake å skrive saka, men den vert litt utsett grunna arbeidsbelastninga på plan-avdelinga. Vi 
håper at vi kan klare det til neste møte.

---------------------------------------------

Rådmannen orienterte om status for søknad om detaljregulering for utviding av Mjelstad deponi. 
Planframlegget er utfordrande på fleire måtar og vi treng å gå i dialog med tiltakshavar om enkelte 
sider av framlegget. Slik det er no kan vi ikkje leggje det fram til politisk handsaming. 

---------------------------------------------

Kari L. Mjøs hadde eit spørsmål om asfaltering av vegen til Raknes.

Rådmannen ga slikt svar: Dette er ein fylkesveg, så spørsmål og klagar må rettast dit.

PL - vedtak:
Det vart ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


